

هَيْثِي ميكس (HEAIHY MIX)

التركيب :

- نيتروجين 8% - فوسفور 4%
- بوتاسيوم 4% - احماض امينية 4.9%
- زنك 25% - ماغنسيوم 3%
- مادة عضوية 30 : 40% - منجنيز 2% - حديد 4%

الخواص :

1. يحتوي المركب علي بديل المادة العضوية مما يجعله مميذا في الاراضي الفقيرة لها
2. يعمل بكفاءة عالية في الاراضي شديدة الملوحة حيث يعمل علي زيادة خصوبة التربة ورفع محتواها من العناصر الغذائية الهامة
3. يساعد النبات علي تكوين شعيرات جذرية جديدة مما يزيد من قدرة النبات علي الامتصاص
4. يساعد علي تقليل او ازالة الاجهاد الواقع علي النبات نتيجة لزيادة الملوحة
5. مصدر جيد لتعويض نقص العناصر الغذائية في التربة
6. يمكن استخدامه تسميد ارضي بمعدل 3 لتر / فدان كما يمكن استخدامه رش علي المجموع الخضري بمعدل 3 لتر / 600 لتر ماء
7. قابل للخلط مع جميع العناصر الغذائية الصغري والكبري سواء رش او تسميد
8. ينصح بعمل تجربة قبل الخلط

Ein Shams

For Agricultural Development

:Installation

Nitrogen 8% - Phosphorus 4% -

Potassium 4% - Amino acids 4.9% -

Zinc 25% - Magnesium 3% -

Organic matter 30: 40% - Manganese 2% - Iron 4% -

:Properties

The compound contains an alternative to organic matter, which makes it distinctive in poor lands

It works very efficiently in highly saline lands, as it increases soil fertility and raises its content of important nutrients

It helps the plant to form new root hairs, which increases the plant's ability to absorb

It helps reduce or eliminate the stress on the plant as a result of increased salinity

A good source of replenishing nutrients in the soil

It can be used as ground fertilization at a rate of 3 liters/acre. It can also be

.used as a spray on vegetables at a rate of 3 liters/600 liters of water

It can be mixed with all micro and macro nutrients, whether sprayed or fertilized

It is recommended to do a trial before mixing



Ein Shams

For Agricultural Development